



## 成绩证明

兹有刘雨茂同学, 性别: 男, 2016 级本科生, 现就读于中国石油大学(华东), 机械设计制造及其自动化专业, 学号: 1604010308, 学制四年。该生在校期间表现优异, 连续六个学期从 2016-2017 至 2018-2019 (连续三学年) 专业排名 2/173, \*综合测评为 95.27/100 (Note 1, 55 根据巴伐利亚公式折算得)。

情况属实, 特此证明。

中国石油大学(华东)机电工程学院

2020 年 1 月

\*综合测评的计算公式为:

$$\frac{\sum \text{必修课成绩} \times \text{学分}}{\sum \text{必修课学分}} + 0.003 \times \left( \sum \text{选修课成绩} \times \text{选修课学分} \right)$$

其中选修课总学分不超过 10 学分 (或者 15ECTS)

## Grade Certification

Liu Yumao, male, Student Number: 1604010308, is a student at the College of Mechanical and Electronic Engineering, majoring in Mechanical Design & Manufacture and Automation at China University of Petroleum (East China) for a 4-year Study. For his outstanding academic performance, I hereby certify that he took the **Second place of 173 Students** in his major every academic year from 2016-2017 to 2018-2019(3 years), **\*Comprehensive Credit-weighted Average Grade: 95.27/100 (or Note 1,55 according to Bavarian Formula).**

China University of Petroleum (East China)

College of Mechanical and Electronic Engineering

Jan. 2020

\*Formula of Credit-Weighted Average Grade:

$$\frac{\sum \text{Grade of Compulsory Course} \times \text{Credits}}{\sum \text{Credits}} + 0.003 \times \left( \sum \text{Grade of Elective Course} \times \text{Credits} \right)$$

The total Credits of Elective Courses shall not exceed **10 Credits** (or 15 ECTS)